	中国政法大学中欧法学院求职表 （项目协调人/经理）
The Job Application Form of CESL
 (Project Coordinator / Manager )
说明：请用中英文填写，点击页面右下角“退出设计模式”即可在选择框中打勾。

Note: Please fill in Chinese and English. Click “Quit the Design Mode” at bottom right of the page, and then you can tick the item.



	姓  名
Name
	 
	联系电话

Telephone/Cell phone Number
	

	
	
	电子信箱

Email
	

	现状
Current Situation
	[image: image1.wmf]有现职

 employed

  
任职单位Employer：                             岗位Position：                   

	
	[image: image2.wmf]无现职

  unemployed



	连续工作年限

Years of continuous working experiences
	              Years.

	教育背景
（从高中写起）
Educational Background

(started from high school)

	院校
Name of Educational Institution
	起始时间
Duration

(yyyy/mm- yyyy/mm)
	专业
Major
	学位
Degree
	是否全日制
Full time or not
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	英语水平

English Proficiency
	[image: image9.wmf]  

母语

 Native Speaker


[image: image10.wmf]  以英语完成本科或研究生教育 �


The undergraduate or postgraduate education is in English.
[image: image11.wmf]  其他，请描述（包括但不限于通过何种英语水平考试及分数）


     Others, please describe (including but not limited to specific certificate of test of English and the scores)



	工作经历

Please introduce your working experiences
	时间

Duration

(yyyy/mm- yyyy/mm)
	机构

Institution
	工作内容或职责

Responsibility
	联系人及联系方式

Contact person and his or her contact information

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	请说明：

在中、英文写作、财务知识和管理经验三个方面，具有哪一方面的优势，并提供相关证明信息

Please select the area in which you are most competent in out of: written English and Chinese, financial knowledge, and management experience. Please give examples to support your statement. 
	

	请提供其他可证明你才能、能力和潜力的信息

Please provide

other information that can demonstrate your talent, capability and potential.
	


本人声明： 本人保证在申请表这提供的信息属实，并已明确知晓：提供虚假信息将导致本科丧失申请资格或取消录用。
I hereby declare that the information provided in this application form is true. I am aware of the consequence that the inclusion of false information will lead to the disqualification of my application or the expulsion afterwards.

签字Signature：                                 日期Date:                    
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